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Det er ikke tatt ut fast fjell siden slutten av 2009, med fakturering januar 2010.
Dette gir kansje grunnlag for skattefritak for masseuttaket, til nytt uttak finner sted.
 
MVH
Geir Ulvestad
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